
Er en fyr på 25år og ikke ryger så har ikke min egen historie at fortælle. Men vil alligevel godt 

komme med en historie omkring min mor som har røget siden hun var teenager.  

Min mor har prøvet ALT for at quite tabokscigaretterne uden hæld. 

 

idag er hun total røg fri og køre kun på e-cigaretter, dette har gjort at hun fysisk er begyndt at se 

bedre ud, da hun har fået farve i kinderne, hun kan også lige pludselig gå op af trapper, svømme 

flere baner, mm. Hun er nu igang med at trappe ud af e-cig og hvilket går stille frem af; 

 

Jeg er ikke i tvivl om at e-cigaretter ikke er sunde (DETTE ER HUN HELLER IKKE I TVIVL 

OM) 

Men vil så sige at jeg heller ikke er i tvivl om at dette er betydelig bedre for hinde ind de gamle 

tobaks cigaretter.  

 

Lad os antage at de er lige så skadelige som normale cigaretter, har min mor alligevel fået en masse 

liv glæde tilbage, hvilket jeg syntes er det vigtigste.  

 

Dette produkt ville være vanvittigt at fjerne fra det danske marked, når det nu kan hjælpe folk 

videre.  

 

Casper H. Andersen 

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2014-15
SUU Alm.del  Bilag 636
Offentligt


